
4. zápisnica zo zasadnutia  OZ Bellova Ves 
dňa 07.03.2012 

 
Prítomní: Starosta obce: Anna Baloghová 
Prítomní poslanci: Podľa prezenčnej listiny 
Kontrolór obce: Ospravedlnil sa 
Hostia: Podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 1. Zahájenie 
                2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
                3. Schválenie programu 
                4. Informácia o kontrole petície na vyhlásenie miestneho referenda na odvolanie  
                    starostu obce   
                5. VZN o chove , vodení psov a držaní psov na území obce 
                6. Rozpočet na rok 2012, pripomienky, prerokovanie 
                7. Rôzne 
                8. Diskusia poslancov 
                9. Uznesenie 
               10. Záver 
 
Zahájenie 
Starostka privítala prítomných ľudí. 
 
Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
Starostka obce za zapisovateľku určila L. Rózsárovú, overovateľov p. Rajcsányiovú a  
G. Rózsárovú.  
Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí p. Dunajová-Spily a p. Mgr. Majoroš. 
Starostka obce navrhla zaradiť do programu – návrh VZN o miestnom referende a na základe 
žiadosti právneho zástupcu JUDr. Kučeru  p.Vaška zaradiť do programu prerokovanie 
obecného cintorína. 
 
Hlasovanie:      za: p. Dunajová-Spily             proti: 0             zdržal sa: 0 
                              p. Rajcsányiová    
                              p. Rózsárová 
                              p. Mgr. Majoroš      
 
Návrh VZN o organizácii miestneho referenda     
Bolo vyvesené na úradnej tabuli,  pripomienkované nebolo. 
 
Hlasovanie         za: p. Dunajová-Spily             proti: 0              zdržal sa: 0 
                                p. Rajcsányiová 
                                p. Rózsárová 
                                p. Mgr. Majoroš 
 
P. Mgr. Majoroš oboznámil poslancov o kontrole petície na vyhlásenie miestneho referenda 
na odvolanie starostu obce. (viď príloha č. 1) 
Komisia bude 5 členná. (viď príloha č. 2) 
 



Poslanci sa dohodli na vyhlásenie miestneho referenda na odvolanie starostu obce v termíne  
21.04.2012. Ďalšie zasadnutie ohľadom referenda  komisia navrhla na deň 28.03.2012 na 
18,00 hodinu.  
Uznesenie  
OZ navrhuje vyhlásiť miestne referendum na odvolanie starostky obce Bellova Ves na deň 
21.04.2012 
 
Hlasovanie:      za: p. Dunajová – Spily                  proti:  0            zdržal sa:  0 
                              p. Rózsárová 
                              p. Rajcsányiová 
                              p. Mgr. Majoroš 
 
 
Návrh VZN o chove , vodení a držaní psov na území obce 
P. starostka oboznámila poslancov, že tento návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli, 
pripomienkovaný zo strany občanov nebol. 
P. Mgr. Majoroš mal pripomienku na zasadnutí, že väčšina obcí  má podobné VZN, navrhol  
schvaľovanie odložiť na neskôr, že to ešte upraví, nakoľko sa teraz riešia dôležitejšie veci. 
P. Dunajová – Spily povedala, že počula veľa pripomienok od občanov, avšak konkrétne  
žiadne nepredložila. Navrhla tiež schvaľovanie  odložiť na ďalšie zasadnutie.  
P. Majoroš navrhol, aby na web stránku bola daná možnosť, pripomienkovania .  
Poslankyňa p. Rajcsányiová mala pripomienku k pokute, že je privysoká. 
Uznesenie 
OZ navrhuje odložiť schvaľovanie VZN o chove, vodení a držaní psov na neskôr.  
 
Hlasovanie:        za: p. Rajcsányiová                        proti: 0              zdržal sa: 0 
                                p. Dunajová – Spily 
                                p. Rózsárová 
                                p. Mgr. Majoroš 
 
Vzhľadom na to, že p. JUDr. Kučera a ani p. Vaško sa nezúčastnili zasadnutia ohľadom 
cintorína, ani sa neospravedlnili a po neúspešnom telefonickom pokuse  p. starostky dovolať 
sa p. JUDr. Kučerovi,  p. JUDr. Guťan odišiel tiež zo zasadnutia. 
 
Rozpočet na rok 2012, pripomienky, prerokovanie 
Rozpočet bol vyvesený na úradnej tabuli, obecný úrad 09.02.2012 obdržal pripomienky od 
pani Morihlatkovej, ktoré včas obdržali aj poslanci.  
Pani starostka povedala, k pripomienkam p. Morihlatkovej, že už na predošlých zasadnutiach 
vysvetlila opakujúce sa otázky a pripomienky týkajúce sa rozpočtu, ale zopakovala ich ešte 
raz, po položkách..  
Vysvetlila aj pripomienky p. Morihlatkovej k stravným lístkom, čo sa týka úhrady  
- stravné lístky – zamestnávateľ platí 55 % a ostatné 45 % si hradí zamestnanec. 
Z Edenredu prešla na VAŠA stravné lístky, lebo poplatky  v Edenrede boli privysoké.  
P. Mgr. Majoroš sa opýtal na položku  podujatia deň detí, prečo je tam taká vysoká suma. 
Navrhol, aby sa tieto peniaze rozdelili na údržbu budov, požiarna ochrana (hasiace prístroje), 
dopravné označenie v obci. 
Poslanci navrhli zorganizovať brigádu v obci a v rámci tejto brigády svojpomocne opraviť na 
budove OcÚ odkvapovú rúru. 
P. starostka im povedala, že sa plánuje  brigáda v rámci Dňa Zeme, jarné upratovanie  v obci. 



P. Morihlatková pripomenula poslancom, že si pýtala zmluvu o údržbe ciest, ale ju nedostala. 
P. starostka jej vysvetlila, že žiadna zmluva nie je, nakoľko údržba ciest v zimnom období sa 
vykonáva na dohodu, podľa potreby.  
P. Mgr. Majoroš navrhuje spraviť audit na účtovníctvo a chce  nahliadnuť na audit za minulý 
rok. P. starostka povedala, že na OcÚ má možnosť k nahliadnutiu.   
P. Morihlatková sa opýtala na svoju pripomienku – pokuty, kde je to zahrnuté a v rozpočte nie 
je zahrnutý súdny spor, ktorý bude v máji. 
P. Dunajová – Spily jej dala za pravdu,  keďže sa schváli VZN o chove psov,  bude veľa 
pokút v obci.  
P. Mgr. Majoroš sa opýtal, či sa dá rozpočet opraviť a upraviť, tak aby mohol byť schválený 
28.03.2012.   
 
Uznesenie 
Návrh OZ opraviť a upraviť návrh rozpočtu na rok 2012 tak, aby mohol byť schválený  
28.03.2012. 
 
Hlasovanie:      za: p. Mgr. Majoroš               proti: 0                zdržal sa: p. Dunajová-Spily 
                              p. Rózsárová 
                              p. Rajcsányiová 
 
Rôzne 

- Starostka oboznámila poslancov, že dňa 10.03.2012 sa konajú voľby do NR SR 2012.   
            Volebná komisia je 5 členná a k dnešnému dňu je v obci 199 oprávnených voličov .  
 
Starostka obce navrhla doplniť uznesenie OZ/04/2012 dodatkom k nájomnej zmluve 
prenájom nebytových priestorov  pre p. Milana Bellu a to v tomto znení  
 
Uznesenie 
Návrh OZ nájomná zmluva sa uzatvára na dobu určitú  5 rokov od 15.02.2012 do 15.02.2017. 
Ročné nájomné prestavuje sumu 1 353,75 EUR.  
Zvyšovanie nájomného je upravené v nájomnej zmluve. 
 
Hlasovanie:        za: p. Rózsárová               proti:  0               zdržal sa: p. Dunajová - Spily 
                                p. Rajcsányiová 
                                p. Mgr. Majoroš 
  

- Starostka oboznámila poslancov, že obdržala list z katastra Dunajská Streda ohľadom 
návrhu na vklad pozemku do katastra, p. Kovácsovej je potrebné doplniť  vyhlásenie 
OZ, že p. Kovácsová nie je osoba uvedená v § 9 a ods.6 zák.č.138/1991 Zb.  

Uznesenie 
Návrh dodatok k uzneseniu zo dňa 28.07.2010  
Vyhlásenie OZ Bellova Ves 
Účastník právneho úkonu na strane nadobúdateľa p. Ružena Kovácsová r. Némethová, 
nar.09.09.1948, bytom Bellova Ves č.73, nie je osoba uvedená v § 9 a ods. 6 zák.č.138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení zák.č.258/2009 Z.z.   
 
Hlasovanie:      za: p. Rajcsányiová                  proti:   0             zdržal sa:    0 
                              p. Dunajová – Spily 
                              p. Rózsárová 
                              p. Mgr. Majoroš 



 
Ďalej p. starostka oboznámila poslancov 
- že do kultúrneho domu boli zakúpené stoličky,  
  uskutočnila sa výmena okien a vchodových dverí, bola zaplatená  záloha  3 000 € . 
- 18.02.2012 sa konala Maškaráda pre deti a večer pre dospelých. Akcia bola vydarená. 
- upratovalo sa v KD , starostka navrhla do budúcna  parkety  vybrúsiť.  
 
P. Mgr. Majoroš  predložil  návrh úloh pre hlavného kontrolóra obce Bellova Ves, dať do 
uznesenia  (viď príloha č. 3) 
 
Hlasovanie:       za: p. Rajcsányiová                   proti: 0          zdržal sa: 0 
                                p. Rózsárová 
                                p. Dunajová – Spily 
                                p. Mgr. Majoroš 
 
Pani starostka komentovala web stránku obce- ktorá by mala byť informatívna a komentáre 
by sa mali odtiaľ odstrániť, ale podľa p. Mgr. Majoroša by mala na to odpovedať. 

- Pani Eckerová sa opýtala, kam zmizli jej komentáre zo stránky. 
- P. Mgr. Majoroš oboznámil poslancov, že verejná schôdza sa nekonala, ale na ďalšom 

zasadnutí sa dohodnú na  termíne.  
- P. Morihlatková mala otázky ohľadom VO, prečo nie je dokončená 1. Etapa a z čoho 

bude DPH financovaná, keď nie je v rozpočte. 
- P. Mgr. Majoroš navrhuje , aby starostka zavolala firmu na verejnú schôdzu. 
- P. Šimonová sa opýtala poslanca, aký podnet dával na odvolanie starostky.  
      P. Mgr. Majoroš odpovedal, že on podnet nedával, ľudia sa rozhodli , petíciu 
      podpísalo 82 ľudí. 
- P. Kleinerová povedala, že vie o tom, že niektorí ľudia to nepodpísali a sú na petícii 

podpísaní.  
            P. Mgr. Majoroš povedal, že ak je o tom presvedčená mala by to oznámiť polícii. 
             
 
Zapísala: Rózsárová 
 
 
 
Overovatelia: A. Rajcsányiová 
 
                       G. Rózsárová  
 
 
 
 
 
                                                                                                      Anna Baloghová 
                                                                                                         starosta obce  


